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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 19. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 25. siječnja (petak) 2013. godine, s početkom u 18.00 sati, u Gradskoj vijećnici u 

Korčuli.  

Sjednici je predsjedao Lovro Krstulović – predsjednik Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradio je Srđan Mrše, v.d. pročelnika Upravnog odjel za opće poslove i mjesnu 

samoupravu.  

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Ostali nazočni: Mirko Duhović – gradonačelnik, Franc Stenek – zamjenik gradonačelnika, i Srđan Mrše –  

v.d. pročelnika. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 9 vijećnika. Od početka nisu nazočili vijećnici Jakša Krajančić, Renato 

Jurjević, Joško Cebalo, Nika Silić Marojević, Zoran Čumbelić i Vicko Ivančević. 

 

AKTUALNI SAT 

Vjeran Filippi, s obzirom da ima saznanja da je HTP Korčula u predstečajnom postupku, pita gradonačelnika 

o njegovom saznanjima kako teče predstečajni postupak HTP-a Korčula i kakvi su planovi Agencije za 

upravljanje državnom imovinom vezano za daljnju sudbinu HTP-a Korčula. 

Gradonačelnik u odgovoru ističe da nije direktno uključen u razgovore oko predstečajne nagodbe, ali mu je 

znano da je taj postupak pokrenut, i onoliko koliko mu je poznato, ono ide nekako zacrtanim planom. Kako 

će to ići dalje, o tome ne može sada precizno odgovoriti, ali svakako, osim informacije da je pokrenuta 

predstečajna nagodba nema nekih dubljih i nekih preciznijih informacija na ovu temu. 

Julio Marelić pita gradonačelnika da li se je nešto pomaklo po pitanju davanja u zakup šumskog, tj. 

poljoprivrednom zemljišta na atraktivnoj lokaciji pokraj turističkog mjesta Zavalatice, o čemu je nekoliko 

puta postavljao pitana na ovom Vijeću, odnosno da li ima nekakvih saznanja da li je Ministarstvo 

poljoprivrede pokrenulo nekakav postupak, da li će se nešto napraviti, jer su oni kao MO upoznali 

Ministarstvo o propustima koji se dogodili prilikom tog natječaja, i upoznali su Ministarstvo o nepoštivanju 

ugovora koji je potpisan s obrtom ili tvrtkom Korčulansko ulje koje je dobilo šumsko zemljište u zakup. 

Stoga, ga zanima da li se je nešto dogodilo u tom vremenu od prošlog pitanja kojeg je postavio. 

Gradonačelnik odgovara da su se prošlog tjedna najavili i tražili razgovor osobe koje su rekle da su 

suvlasnici u PZ Korčulansko ulje, zadruga koja je na navedenom zemljištu dobila koncesiju (za trajne 

nasade) i izvijestili su ga o problematici na koju nailaze, On  im je vrlo jasno rekao koji je stav Grada 

Korčule, da smo mi o toj koncesiji razgovarali u Ministarstvu, da s obzirom da Grad Korčula u ni jednom 

dijelu procedure ishođenja te koncesije nije bio uključen, da mi jednostavno spoznaja nemamo, dakle Grad 

se uključio u taj problem nakon protesta kojeg je napisala PZ Pošip iz Čare, MO Čara i određeni građani 

Čare koji su se javili na natječaj a nisu dobili koncesiju. Nakon toga su objavljeni određeni razgovori u 

Ministarstvu, ali de facto nikakvih službenih akcija ili rezultata toga nije bilo. Mora reći da se je dosta dugo 

razgovaralo na tu temu, i njima se iznio stav Grada Korčule da s obzirom da jedna parcela koja se dala u 

koncesiju blokira razvoj mjesta Zavalatice prema zapadu, a druga ga blokira prema istoku, da je vrlo 

neobjektivno, iako Grad Korčula, apsolutno podržava davanje šumskog zemljišta u zakup za trajne nasade, 

međutim ovdje se radi o izboru lokacije, misli da se je ovo sve moglo izbjeći da se je na drugi korektniji 

način pristupilo rješavanju ovog pitanja. Predložio im je da se pismeno obrate Gradu Korčuli, a preuzeo je 

obvezu u vrlo skorom vremenu od njihova zahtjeva u Ministarstvu organizirati sastanak u kojem bi trebalo 

razriješiti ovu problematiku i donijeti odluku i rješenje što i na koji način razriješiti ovo pitanje. Misli da nam 

je interes da se šumsko zemljište privodi trajnim nasadima, ali definitno trebamo štiti interese naših lokalnih 

sredina, tako i u ovoj situaciji. 

Julio Marelić apelira da se najavljeni razgovor u Ministarstvu uistinu dogodi jer je MO 19. 10. 2012. godine 

poslao Ministarstvu hitni apel da se poništi ugovor koji je potpisan 15. rujna 2010., a kojeg je ispred 

Ministarstva potpisao tadašnji potpredsjednik, g. Pankretić, iz razloga što je povrijeđen čl. 9. ugovora koji 

govori da ukoliko se u roku od dvije vegetacijske godine na tom području ne zasade nikakvi nasadi, Vlada, 

tj. Ministarstvo ima pravo raskinuti ugovor bez ikakve obveze da vraća dobitelju koncesije bilo kakva 

novčana sredstva koja je uložio ili platio, stoga gledajući s pravne strane, Ministarstvo bi imalo podloge da 

raskine taj ugovor, i stoga misli da je uistinu prijeko potrebno da se održi što hitnije sastanak u Ministarstvu 

kako bi iznijeli ove adute, kako bi  iznijeli svoja razmišljanja o ovom pitanju. 

Robert Lučić pita gradonačelnika da upozna javnost sa momentalnim stanjem s radovima na kružnom toku,  

odnosno u kojoj se fazi sve to skupa nalazi, odnosno kada se planira nastavak radova na rotoru i da to bude 

gotovo s obzirom na postojeće stanje.   



 2 

Gradonačelnik odgovara da nije tu pitanje samo rotora, pitanje je tu i čitavog objekta. 14. siječnja  (2013) 

ishođena je izmjena građevinske dozvole i čeka se pravomoćnost. Prema razgovorima, odnosno prema 

informacijama od partnera, tj. izvođača 4. veljače gradilište bi se trebalo ponovno pokrenuti, naime trebali bi 

krenuti radovi. Naime, do tada bi se trebalo završiti izmještanje vodovoda, koji je pri kraju, čekaju se samo 

određeni fazonski komadi koji se rade po mjerama da  bi se moglo postići optimalno rješenje, inače je jedan 

veliki dio tih radova napravljen ali za nastavak rotora, potrebno je pristupiti odmah izgradnji potpornog zida 

koji je vezan za objekat, i zbog toga se čeka jedno na drugo. Što se tiče rokova izgradnje, prema operativnim 

planovima izgradnje, planira se da svi radovi na objektu budu završeni u roku do 60 dana, što znači da bi u 

principu početkom 4. mjeseca svi radovi na objektu trebali bit gotovi. Što se tiče samog rotora, izvođač je 

dao roka od 45 dana za završetak radova, tako da su oni su nešto ispred onih radova koju su trebali definirati 

na samom objektu. 

Od 18.15 sati sjednici je nazočila vijećnica Nika Silić Marojević, čime je kvorum činilo 10 vijećnika. 

Mario Sardelić pita, a vezano za pritužbe građana, da li je moguće da se parking na zapadnoj rivi za stanare 

veže uz broj registracije vozila, tako da se isto ne zloupotrebljava, davanjem u podnajam, ili da se time 

koriste oni koji na to nemaju pravo. 

Gradonačelnik kazuje da se je na zapadnoj obali izdalo 122 ili 121 kartice, i sve one su izdane na vozilo, i 

nije moguće da netko bez vozila dobije tu karticu, a  da li je netko u međuvremenu eventualno prodao vozilo 

i nije napravio prijavu, to je moguće, ali definitivno, svaka izdana kartica izdana je na temelju registracije 

vozila za osobu koja živi na području grada. Međutim, sve devijacije koje se rade, u stvari rade sami stanari 

Starog grada, oni koji su dobili kartice, nitko ne može ući nitko tko nema karticu, a spisak je dostupan svima. 

Tu postoji jedan dugi problem, to je što je to lučko područje i što se je od inspekcije koja je bila negdje u 

svibnju prošle godine, dobili obavezu da broj parkirnih mjesta na toj obali moramo smanjiti na 89, što znači 

da smo dosta u velikom problemu, i da će se ta odluka morati ispoštovati, jer inspekcija smatra da kod većeg 

broja vozila u luci se ne može osigurati onaj potrebni red koji tamo treba postojati. Činjenica je da sada u 

zimskom periodu de facto nema ni 30% zauzetosti parkinga, što znači da je očigledno da neki s tim 

karticama manipuliraju ili da su ih iskoristi na način koji nije u redu. Nastojaće se za ovu sezonu koja je pred 

nama, napraviti raspored koji će to spriječiti, način na koji će to biti onemogućeno, ali da se može 

kontrolirati broj automobila po registraciji, to je praktički nemoguće...ali da će to parkiranje doživiti izmjene 

to je sigurno i to će se nastojati napraviti da svi budu zadovoljni. 

Marinko Pažin pita gradonačelnika vezano za mjesno groblje u Žrnovu, o kojem je na prošloj sjednici 

govorio vijećnik Cebalo, smatrajući da se to groblje dovoljno ne održava, koliko je u 2011. i 2012., od kada 

je KTD Hober preuzeo brigu oko groblja, naplaćeno od grobarine, i ima li neki zakona koji propisuje koliko 

se treba vratiti u mjesto dakle se uzme naknada. Zadnjih pet grobnih mjesta je prodana za 90.000 kn a to je 

otišlo Hoberu, a Hober dođe jednom godišnje, i to za Dan mrtvih, pa zato predlaže da se barem jedno 

mjesečno dođe na groblje, da se obiđe, da se pokosi trava, malo se sredi cvijeće i dr. 

Gradonačelnik ističe da se je o ovom govorilo i na zadnjoj sjednici Vijeća (Aktualni sat) i rekao je tada da 

ukoliko postoji neki problem, da se s MO i Hoberom treba sjesti i rasčistiti tu situaciju oko tog dijela. Što se 

tiče, a koliko je on shvatio, nije problem prodaje tih 5 grobnih mjesta, u Žrnovu ima još dovoljno zahtjeva da 

se traži proširenje groblja, onda bi se sa tim novcima i onim što je tamo ostvareno, kupilo zemljište i 

formirala parcela za proširenje groblja. Hober upravlja grobljem u Korčuli, Žrnovu i Čari, i nema  nikakvog 

spora da svaki MO dobije izvještaj i da sa Hoberom precizno izdogovara na koji način želi da se ti radovi na 

groblju odrađuju, i rade. Misli da je sada, po njegovom mišljenju, situacija na groblju (Žrnovo) znatno bolja 

nego što je to bila ranije, a ukoliko postoji po tome nezadovoljstvo, treba se sjetit i izdogovarati da se vidi na 

koji način, i apsolutno stoji na poziciji da pomogne koliko je to moguće da tu situaciju riješimo. 

Andrija Fabris svoje pitanje usmjerava gradonačelniku pitajući ga u čemu je problem da se problem 

kanalizacije u centru grada ne rješava već dva mjeseca, koja izlazi već dva mjeseca na lokaciji ispod Velike 

kneževe kule, kao što je već nekoliko godina probijena odvodna kanalizacijska cijev na Puntinu na dužini od 

cca 20 m od obale tako da cijev ne ispušta otpadne vode na daljini od 300 m od kraja već na 10-15 m, dakle 

da kanalizacija koja se sada ima u ovom obimu da normalno funkcionira, koji su to toliki veliki problemi da 

se ti problemi u centru grada već dva mjeseca ne mogu riješiti. 

Gradonačelnik ističe da je činjenica da je Korčula imala određenu projektnu dokumentaciju, da je bila  u 

programu, projektu „Jadran 5“, među pet prvih, međutim nakon što su stručnjaci ministarstva i Svjetske 

banke došli u Korčuli, de facto od projekta nije bilo ništa i projekt se nije realizirao, o čemu se dovoljno 

govorilo i  o tome se neće sada ponavljati. Nada se da će se zajedno s njemačkim partnerom i ministarstvom 

doći do rješenja za Korčulu, i to do 2025. godine do kada je RH potpisala svoju obavezu, da će Korčula 

uspjeti to riješiti u jednom vrlo ozbiljnom projektu, ali ne samo za grad Korčulu već de facto i čitavog 

područja Grada Korčule, to je suština tog projekta. Činjenica je i ono što je g. Fabris rekao, da se na zapadnoj 
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obali ima problema, gdje je došlo do određenih puknuća, napravljen je pregled i utvrđeni su problemi. Treba 

napraviti jednu dosta ozbiljnu sanaciju, naručeni su rezervni dijelovi, i nada se da će oni vrlo brzo doći, 

naime tamo treba napraviti jednu vrlo ozbiljnu rekonstrukciju pumpa, i tada će situacija postojećeg dijela biti 

bolja, kvalitetnija nego što je to danas, ali to u principu to nije konačno rješenje, i grad Korčula, mora 

inzistirati na tome da riješi svoje otpadne vode na način kako to zahtijevaju novi propisi i suvremeni načini 

dispozicije otpadnih voda. 

Od 18.25 sati sjednici je nazočio vijećnik Renato Jurjević, čime je kvorum činilo 11 vijećnika. 

Tino Andrijić pita gradonačelnika u kontekstu da je na HZZ u Gradu Korčuli prijavljeno 555 osoba, a pošto 

je jedan od temeljnih točka njegova predizbornog programa bilo i poticanje zapošljavanja u ovom i onom 

obliku, zanima ga što je gradonačelnik po tom pitanju napravio i što planira napraviti vezano za taj problem, 

da li je razmišljao ikada o ikakvim mjerama za poticanje zapošljavanje u bilo kojem obliku...i da li zaista 

smatra da je problematika isključivo u ingerenciji države i općenito gospodarske situacije ili misli da Grad 

Korčula s tim problemom nikakve veze. 

Gradonačelnik ističe da je sigurno da je broj nezaposlenih u ovom Gradu kao i cijeloj državi veliki problem, i 

neovisno od toga što je najveća ingerencija u tom području ne spada pod lokalnu upravu, ne misli da lokalna 

uprava može biti indolentna ili da oni na bilo koji način mogu negirati te elemente. Činjenica je da je ljetnim 

mjesecima jedan drugi broj, a u zimskim mjesecima drugi broj, koji je i narastao, ali bi daleko bio sretniji 

kada bi mogao reći da mogu direktnije utjecati na ovo rješenja, stoga je i njegov napor po završetka ovog 

objekta, kao što je i danas sazvana sjednica GV radi prihvaćanja novog UPU-a koji bi trebao donijeti 

izgradnju još jednog objekta, a time novog zapošljavanja, upravo iz toga razloga, da pokušaju pomoći 

onoliko koliko je u njihovoj moći. Volio bi da naš Proračun omogućava i neke druge akcije, ali nažalost da u 

ovakvim okvirima kako stojimo danas, JLS, pa tako i Grad Korčula, baš nisu u prevelikim mogućnostima da 

pruže nekakve značajnije pomoći na tom dijelu, iako bi to bila njegova velika osobna želja, jednostavno u 

svim tim elementima nije uspio pronaći...S druge strane, po njegovoj procjeni postoji jedna mala 

indolentnost ..., možda mislimo da nam je ljeto dovoljno za što misli da nam ljeto nije dovoljno i slaže se da 

bi nam trebalo nešto gdje će nam ljudi i zimi raditi. Ali nažalost i sve ovo što se sada radi i gradi sve je 

uslužna djelatnost, nije proizvođačka, i daleko bi više volio da je proizvođača, samo na njegovu veliku žalost 

nije uspio pronaći i nekog motivirati nekoga da ulaže u proizvođačke djelatnosti.  

Teško je dogovoriti na to pitanje, ali definitivno ne misli da je krivac što je Mediteranska plovidba otišla u 

stečaj, što je tu opet 20 ljudi ostalo bez posla, jednostavno životna situacija je vrlo složena, ekonomska 

situacija u Gradu a i cijeloj državi je vrlo napeta i delikatna, i na kojoj će se način ekonomska kretanja 

usmjeriti prema pozitivnom trendu, u ovom trenutku misli da mu je teško odgovarati s lokalne razine, a ako 

se uspije pronaći rješenje na višim razinama, misli da će se to odraziti tada i na ovu lokalnu razinu. 

Tino Andrijić ističe da se ne može složiti s gradonačelnikom u nekim segmentima, misli i slaže se s 

gradonačelnikom da nije odgovoran za stanje u kojem se našla MP, stečaj, itd., i nije briga gradonačelnika 

privatno poduzeće, ali briga gradonačelnika su poduzetničke zone koje u 12 godina nisu apsolutno saživjele 

u Gradu Korčuli, nego su čak zloupotrebljavanje na određeni način, isto tako misli da određeni programi 

koje je ovaj Grad mogao napraviti a nije vezano za zapošljavanje ili poticanje određenih djelatnosti. 

Otvaranje dva trgovačka centra u gradu Korčuli nije rješenje zaposlenih, tko će kupovati u tim trgovačkim 

centrima je ozbiljnije pitanje, tim više što su cijene 30% skuplje nego na kopnu, isto tako nije rješenje da se 

Tommya i Konzuma zaposli 30-40 ljudi na malu plaću, iako je i to bolje nego ništa, i to nije dugoročno 

rješenje, nama treba proizvodnja, bilo kakva, poticanjem bilo kakve proizvodnje, a u ovom trenutku 

najzdravije tkivo je obrtnički sektor jedini koji funkcionira pozitivno. Drži gradonačelnika ipak dobrim 

dijelom odgovornim u 10-tak godina, što nije, osim ako ne smatra da je zapošljavanje određene ekipe po 

vezana u Gradske ili slične ustanove za poticanje zapošljavanja, za što smatra da je to pravljenje štete 

društvu, a ne za poticanje. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

Predsjednik Vijeća predložio je dopunu dnevnog reda s novim točkama, i to kao točke 8. i 9., i to: 

8. Ponuda za pravo prvokupa čest. zgr. 559/1 k.o. Korčula 

9. Ponuda za pravo prvokupa stana u čest. zgr. 917 k.o. Korčula. 

Julio Marelić, kao predsjednik Odbora za Statut i Poslovnik, iznio je stav Odbora da se o predloženim 

točkama 19. sjednice GV, uključujući i prijedlog za dopunu dnevnog reda, može raspravljati i da se mogu 

donositi pravovaljane odluke.  

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je predloženi dnevni red, uključujući i dopune, na 

glasovanje koji je glasio: 
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1. Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća 

2. Konačni prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja „GZ Dominče“ 

3. Konačni prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o ustroju upravnih tijela Grada Korčule 

4. Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju ustanove „Športski objekti 

Korčula“  

5. Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Ugovora o osnivanju Centra za kulturu „Festival 

Korčula“ kao osnivačkog akta Centra za kulturu „Festival Korčula“ 

6. Raspored sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika za 

siječanj-lipanj 2013. godinu 

7. Ponuda za pravo prvokupa stana u čest. zgr. 181/3 k.o. Korčula (Korčula) 

       8.    Ponuda za pravo prvokupa čest. zgr. 559/1 k.o. Korčula 

       9.    Ponuda za pravo prvokupa stana u čest. zgr. 917 k.o. Korčula 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

 

1. TOČKA – Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća 

Rasprave, tj. primjedbi na zapisnik sa 18. sjednice nije bilo. 

Zapisnik sa 18. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno. 

 

2. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja “GZ   

                       Dominče“  

Ovoj točci nazočili su ovlaštene osobe stručnog izrađivača Plana, Grgurević&partneri d.o.o., iz Zagreba, 

prof. dr. sc. Oleg Grgurević, dipl. ing arh. i dipl. ing. šum., Ivona Jerković, dipl. ing. arh., Hrvoje Vidović, 

dipl. ing. arh., i Marta Lozo. dipl. ing. arh. 

Zbog tehničke pripreme za prezentaciju Plana, održana je stanka od 18.36 do 18.45 sati. 

Uvodno obrazloženje, kao predlagač, iznio je gradonačelnik, nakon čega je Ivona Jerković, u ime stručnog 

izrađivača, prezentirala Plan. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je konačni prijedlog Odluke o donošenju 

Urbanističkog plana uređenja „GZ Dominče“, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja „GZ Dominče“, u tekstu kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno. 

 

3. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o ustroju upravnih tijela   

                      Grada Korčule  

Radi tehničke pripreme za nastavak sjednice, određena je stanka, koja je trajala od 18.36 do 18.45 sati.    

Uvodno obrazloženje, kao predlagač iznio je gradonačelnik. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je konačni prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o ustroju upravnih tijela Grada Korčule, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o ustroju upravnih tijela Grada Korčule, u tekstu 

kako je predložen u radnom materijalu, usvojen jednoglasno. 

  

4. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju ustanove „Športski   

                      objekti Korčula“ 

Uvodno obrazloženje, kao predlagač, iznio je gradonačelnik. 

U raspravi su sudjelovali gradonačelnik, zamjenik gradonačelnika, vijećnik Tino Andrijić te Srđan Mrše, v.d 

pročelnika UO za opće poslove i mjesnu samoupravu. 

Repliku je imao vijećnika Tino Andrijić na izlaganje v.d. pročelnika kao i na izlaganje gradonačelnika. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je konačni prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o 

osnivanju ustanove „Športski objekti Korčula“, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju ustanove „Športski objekti Korčula“, u tekstu 

kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (9 „za“, 1 „protiv“, 1 suzdržan). 
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5. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Ugovora o osnivanju Centra za kulturu 

                       „Festival Korčula“ kao osnivačkog akta Centra za kulturu „Festival Korčula“ 

Uvodno obrazloženje, kao predlagač, iznio je gradonačelnik. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Tino Andrijić i Srđan Mrše, v.d. pročelnika. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je konačni prijedlog Odluke o izmjenama Ugovora o 

osnivanju Centra za kulturu „Festival Korčula“ kao osnivačkog akata Centra za kulturu „Festival Korčula“, u 

tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Ugovora o osnivanju Centra za kulturu „Festival Korčula“ kao 

osnivačkog akata Centra za kulturu „Festival Korčula“, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, 

usvojen je većinom glasova (9 „za“, 2 suzdržana). 

 

6. TOČKA – Raspored sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih   

                      vijećnika za siječanj-lipanj 2013. godinu 

Uvodno obrazloženje, kao predlagač, iznio je gradonačelnik. 

Vjeran Filippi, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je ispred Odbora stav kojim Odbor 

podržava predloženi raspored sredstava. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Tino Andrijić. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog Zaključka o raspoređivanju sredstava za 

redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u 2013. godini (siječanj-lipanj), u tekstu kako 

je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog Zaključka o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih 

vijećnika u 2013. godini (siječanj-lipanj), u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je 

jednoglasno. 

   

7. TOČKA – Ponuda za pravo prvokupa stana u čest. zgr. 181/3 k.o. Korčula (Korčula)   

Uvodno obrazloženje, kao predlagač, iznio je gradonačelnik. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog Zaključka o nekorištenju prava prvokupa 

stana u čest. zgr. 181/3 k.o. Korčula, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog Zaključka o nekorištenju prava prvokupa stana u čest. zgr. 181/3 k.o. Korčula, u tekstu kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno. 

 

8. TOČKA – Ponuda za pravo prvokupa čest. zgr. 559/1 k.o. Korčula 

Uvodno obrazloženje, kao predlagač, iznio je gradonačelnik. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog Zaključka o nekorištenju prava prvokupa 

čest. zgr. 559/1 k.o. Korčula (u radnom materijalu je u prijedlogu Zaključka je pogreška tako da umjesto 

čest.zgr. 181/3 treba stajati čest. zgr. 559/1 te riječ „stana u“ je suvišna), u tekstu kako je predložen u radnom 

materijalu (uz navedene ispravke), na glasovanje. 

Prijedlog Zaključka o nekorištenju prava prvokupa čest. zgr. 559/1 k.o. Korčula, u tekstu kako je 

predložen u radnom materijalu (uz ispravke), usvojen je jednoglasno. 

 

9. TOČKA – Ponuda za pravo prvokupa stana u čest. zgr. 917 k.o. Korčula 

Uvodno obrazloženje, kao predlagač, iznio je gradonačelnik. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog Zaključka o nekorištenju prava prvokupa 

stana u čest. zgr. 917 k.o. Korčula, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog Zaključka o nekorištenju prava prvokupa stana u čest. zgr. 917 k.o. Korčula, u tekstu kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno. 

 

Završeno u 19.45 sati. 

 

                                                                                                                                       PREDSJEDNIK          

                                                                                                                                  GRADSKOG VIJEĆA                               

                                                                                                                           Lovro Krstulović, dr. med. dent.             


